
 

Fagrådet – Referat 
  

Møtetid: 04:02.2021 - kl. 11.00 - 13.30 

Møteleiar:  
Referent:  
Stad: 

Norunn Stavø 

Randi Holsen Solheim 

Digitalt møte– virtuelt møterom: 

join.nhn.no, kode: 717458     

717458@vm.nhn.no 

Deltakarar 

Namn Tittel  Eining Forfall 

Norunn Stavø Kommunalsjef Kinn kommune/ SIS  

Gunhild Gimmestad Kommunalsjef Gloppen kommune / NF  

Audhild Molland Tenesteleiar heimetenester Sogndal kommune/ Sogn  

Stein Helle Kommunalsjef Askvoll kommune/ HAFS  

Jan Helge Dale  Kommuneoverlege Kinn kommune/ 

Koordineringsrådet 

 

Elin Sørbotten  Samhandlingskoordinator Interkommunalt 

Koordineringsrådet 

 

Evy Helleseth Fagdirektør Helse Førde / 

Koordineringsrådet 

 

Tom Guldhav Klinikkdirektør KIR Helse Førde HF  

Torill Taklo Avdelingssjef PHV barn og unge Helse Førde HF  

Margunn Thue Samhandlingssjef/ Stadleg leiar 

Lærdal sjukehus 

Helse Førde HF 

Koordineringsrådet 

 

Tone Holvik Samhandlingssjef/ Stadleg leiar 

Eid sjukehus 

Helse Førde HF 

Koordineringsrådet 

x 

Laila Haugland  Avdelingssjef MED avdeling  Helse Førde HF x 

Robin-Andre Sørland avdelingssjef LMBB Helse Førde  

Marte Ulltang Samhandlingssjef  Helse Førde HF  

Observatørar:    

Jan Ove Tryti PKO Helse Førde/ Sogn  

Normund Svoen  PKO Helse Førde HF/ Sunnfjord x 

Anita Sørheim PKO Helse Førde HF/ Nordfjord x 

 

  

 

 

Saksnr Tema Ca kl Ansvar 

01/2021 Velkommen og godkjenning av sakliste 11.00 - 11.10 Norunn Stavø 

 Godkjenning av referat frå siste møte 

02/2021 Orientering frå praksiskonsulentane  

 

11:10- 11:30  

03/2021 Helsefellesskap 11:30- 12:00  

mailto:717458@vm.nhn.no


 

04/2021 Oppfølging sak pasientreiser. 

 

 

12:10- 12:30  

05/2021 Gjennomgang samhandlingsavvik  13:30- 14:00  

06/2021 Bruk av sampro 14:00-14:15  

 Evt   

 
 
Saksnr Referat 

01/2021 Leiar Norunn Stavø ønska velkommen med opprop i det fulldigitale møtet.  Saklista godkjend 

utan kommentar. 

 Referat frå siste møte godkjend utan merknad. 

02/2021 Jan Ove Tryti orienterte frå praksiskonsulentane, og starta med møtestruktur og frekvens for 

ulike samabeidsmøter. Tryti refererte kort frå innhald i desse møteforuma.  Fagrådet tok 

orienteringa til vitande. 

03/2021 Margunn Thue innleia til tema om helsefellesskap, og synte til saksutgreiinga og rapporten 

som var send ut frå arbeidsgruppa på førehand. 

 

Fagrådsmedlemmane drøfta framlegget frå arbeidsgruppa, og arbeidsgruppa tek ulike innspel 

med i det vidare arbeidet. 

 

Saka går til avgjerd i Koordineringsrådet med fylgjande innstilling;  

 

Det vert rådd til å halde på etablerte samhandlingsstrukturar, men endre namn slik at dei 

samsvarar med nasjonale føringar. Modellen med gjennomgåande representasjon vert 

vidareført. 

 

 

 
 Brukarar skal ha ein tydlegare plass i samhandlingsorgana, og ein vil vidareføre og 

utvikle modellen med felles brukarutval. Desse skal ha gjennomgåande representasjon 

i samarbeidsutvala. 



 

 Fastlegane skal ha ei viktig og sentral rolle. Arbeidsgruppa har foreslått ein modell for 

dette. 

 Medlemmane vert oppnemnd for 4 år 

 Det vert etablert faggrupper for dei ulike brukargruppene etter behov 

 Avtalar og planverk må vere slik at dei er kjende og dei er til nytte for dei som skal 

bruke dei i sitt daglege arbeid 

04/2021 Oppfølging sak 32/20 om pasientreiser frå siste fagrådsmøtet.  I etterkant av det aktuelle  

møtet har tema vore diskutert i det kommunale helse- og omsorgsutvalet, og ein har på nytt 

vend seg til pasientreisekontoret for å få lempa på dagens rekvisisjonspraksis frå kommunale 

institusjonar.  Det føreligg skriftleg tilbakemelding frå Pasientreiser som imøtekjem 

kommunane med fylgjande svar;  

 

«Oversjukepleiar og avdelingssjukepleiar ved dei ulik sjukeheimane skal inntil vidare få 

rekvirere, men dette må skje per telefon, då volumet for elektronisk rekvirering per i dag er 

for lågt. Ordninga vil bli evaluert etter eitt år, så framt ikkje ein ny rekvisisjonspraksis vil 

legge nye føringar.» 

 

Samhandlingskoordinator innhentar oversikt frå sjukeheimane, og namn på aktuelle 

«oversjukepleiar og avdelingssjukepleiar» som etter dette får tildelt rekvisisjonsrett.  

 

Seksjonsleiar Trude Helgås informerer om at praksisen kan tre i kraft frå 15.februar. 

Fagrådet takkar for det gode samarbeidet mellom partane og hurtig avgjerd i denne saka. 

05/2021 Irene Barmen Hoel presenterte status på samhandlingsavvik - sjå eigen presentasjon som her 

mellom anna syner ei overvekt av avvik iht kommunikasjon og legemiddelhandtering. Hoel 

presenterte utdrag frå ulike aktuelle saker – her vart det gjeve rom for kommentarar og 

diskusjon mellom fagrådsmedlemmane.   

06/2021 Samhandlingskoordinator Elin Sørbotten orienterte om SAMPRO som samhandlingsverkty 

mellom partane.  Pr dato manglar det signering av den aktuelle avtalen frå fire kommunar, og 

det har av ulike årsaker vore manglande implementering av verktøyet både i kommunane og 

ved ulike avdelingar i helseføretaket.   

 

Konklusjon: Fagrådet oppfordrar partnarane til ein restart i implementeringsarbeidet, og at det 

vert informert ut til eigne brukarar at SAMPRO-plattforma må takast i bruk i arbeids-

kvardagen til aktuelle tilsette.  Statusrapport frå dette arbeidet vert å referere i neste møte i 

Fagrådet. 

 
 
 
 


